
          8 april 2019 

Geachte wethouder Tap, 

 

Bij 70 gezinnen aan het lint in Oosterblokker viel zaterdag de mond open van verbazing en 

verbijstering na het lezen van het artikel (NHD, 6 april) met de kop: ‘Buurt trok volgens wethouder 

Tap te laat aan de bel’.  

Met name uw uitspraak: 

“Eigenlijk hadden de bewoners veel eerder bij ons aan de bel moeten trekken en zeggen: ‘goh, zullen 

we nou dat en dat voorkomen en alvast gaan nadenken wat we gaan doen met dit complex?’” 

heeft tot verbijstering geleid.  

Wij willen u toch even meenemen in het gemeentelijk archief over deze kwestie: 

1988: Daar het bedrijf Karsten door uitbreiding in twee gemeentes komt te liggen, gaat het bevoegde gezag van het 

bedrijventerrein Gildenweg over naar het College van Gedeputeerde staten van Noord-Holland. Daarbij wordt de 

gemeente Hoorn aangewezen als zone-beheerder. 

1989: Reeds in 1989 hebben 32 gezinnen aan de Noorderdracht, Zuiderdracht en de Boekert bezwaar ingediend voor de 

uitbreiding van Karsten aan de Veilingweg. Er is door hen gevraagd om een verkeerstechnisch onderzoek 

 Gedeputeerde Staten doet een uitspraak dat zij het volstrekt eens is met de omwonenden dat er een 

verkeersonderzoek dient te komen om inzicht te krijgen in de verkeersstroom die Karsten veroorzaakt, maar naast 

de aanwezigheid van het industrieterrein moet ook de hoge intensiteit van ander verkeer onderzocht worden. Er 

dient te worden gekeken naar ontoereikende infrastructuur en naar de mogelijke oplossingen.  

 ‘Het doen van onderzoek en het zoeken naar een oplossing is een primaire verantwoordelijkheid van de 

betrokken gemeentebesturen. Niet hun College, maar de bij deze lokale aangelegenheid betrokken 

bestuursorganen zullen aan een - planologische en/of verkeerstechnische- oplossing moeten werken’  aldus 

Gedeputeerde Staten van Noord-Holland 

 Als verkeerstechnische oplossing heeft verzoekster (Karsten) in haar aanvraag de intentie vastgelegd om al het 

verkeer via de Zuiderdracht te laten verlopen. In tegenstelling tot de gemeentebesturen van Hoorn en 

Drechterland ziet Gedeputeerde Staten geen enkel nut in een dergelijke routering, aangezien het geen enkele 

bijdrage levert aan de oplossing van het daadwerkelijke probleem. Het houdt alleen in dat de Zuiderdracht nog 

meer verkeer te verwerken krijgt. Een andere mogelijkheid is het verlangen van een nieuwe ontsluiting cq. 

ontsluitingsweg.  

 De vergunning wordt alsnog verstrekt, omdat het probleem veelomvattender is dan Karsten. De gemeentes 

hebben nu de opdracht om te zoeken naar de oplossing voor het verkeersprobleem. Het onderzoek wordt nooit 

gedaan of nooit gedeeld met omwonenden. Maatregelen worden er niet genomen, daar wordt nergens melding 

van gemaakt. Er is ook geen supervisie van Gedeputeerde Staten over dit proces.  

1992 Er is een uitspraak van de Raad van State d.d. 3 februari 1992 betreffende het aanscherpen van de 

geluidsvoorschriften. 

1995 Karsten vraagt wederom een vergunning voor uitbreiden wijziging bedrijfsactiviteiten aan. 

Er is een projectgroep Sanering industrielawaai Gildenweg, hierin zitten vertegenwoordigers van de Provincie, 

Kamer van Koophandel en Gemeenten. Zij gelasten wederom een onderzoek. Karsten heeft overigens 20 

vrachtwagens (Pyxis heeft er 69!). 

1996 In 1996 is reeds beslist dat de ontsluiting van de inrichting aan de Zuiderdracht gedurende de avond- en 

nachtperiode niet mag worden gebruikt. Ook mogen bij Hal 1 in de avond- en nachtperiode geen vrachtwagens 

worden geladen en moeten alle vrachtwagens gestald worden nabij Hal 11.  

1996 Weer dienen omwonenden een bezwaar in. Deze keer uit de Kersenboogerd.  Zij ondervinden veel geluidsoverlast 

en vrezen dat zij door vergroting van het wagenpark van Karsten er nog meer overlast zal komen 



2002 Karsten vraagt nu ook een vergunning aan om vrachtwagens te mogen laden tussen 19.00 en 23.00 uur. De 

gemeente Hoorn is beheerder van de zone en beoordeeld dat de te vergunnen geluidsruimte past binnen de 

zonegrens. De vergunning wordt verstrekt. 

 Wel dient het toegangshek aan de Zuiderdracht gesloten te blijven tussen 19.00 uur en 07.00 uur, dan moeten de 

vrachtwagens via de Gildenweg rijden. Er zijn nog veel meer beperkingen opgenomen in een aanvullend besluit.  

2007 Karsten doet een milieumelding in het kader van Besluit opslag- en transportbedrijven, waarin zij onder andere de 

inrichtinggrens wijzigt en nieuwe laad- en losprocedures invoert, daarop wordt een akoestisch onderzoek 

uitgevoerd. 

2008  Naar aanleiding van het nieuwe akoestische onderzoek is besloten de maatwerkvoorschriften aan te passen. Het 

meest recente akoestische onderzoek (2007) wordt verheven tot juridische norm. Zolang in de toekomst het 

bestaande geluidsniveau ongewijzigd blijft (geen wijziging van de route, het aantal transportbewegingen e.d.) is 

er niets aan de hand. Een geringe toename van de bewegingen zou geen gevolgen hebben, maar meer 

substantiële toename zal zo goed als zeker leiden naar een te hoog geluidsniveau en derhalve in strijd zijn met 

de maatwerkvoorschriften. Pyxis heeft 69 vrachtwagens! Hoe kunnen zij wel binnen de geluidsniveaus 

opereren? Karsten beweerde destijds al dat 50% van het wagenpark uit silent trucks bestaat, deze bewering 

maakt Pyxis nu ook in haar vergunning, dus de uitgangspunten zijn gelijk, maar het aantal vrachtwagens niet! 

2008 Op 10 maart geeft Karsten aan de vervoersbewegingen en het laden en lossen aan de andere kant van het terrein 

te doen. Hier bevinden zich geen geluidsgevoelige bestemmingen. Er wordt opnieuw akoestisch onderzoek 

gedaan naar deze gewijzigde situatie en op 23 april komt dit rapport binnen. De zonebeheerder (Hoorn) is 

akkoord met de nieuwe laadactiviteiten. Wel blijft het toegangshek aan de Zuiderdracht na 19.00 uur afgesloten. 

2009 Euro Sun Import-Export BV gaat in bezwaar tegen bovenstaande wijzigingen van de bedrijfsvoering van Karsten. 

Weer wordt het bezwaar afgewezen. 

2011 Notitie Vestigingsbeleid Bedrijventerreinen: Hoorn erkent dat de situatie rondom bedrijventerrein Gildenweg en 

de ontsluiting van het vrachtverkeer uiterst ongelukkig is. Transformatie naar een woonwijk of terrein voor lichte 

bedrijvigheid zou gewenst zijn. Naar transformatie tot woonwijk wordt onderzoek gedaan. Dit loopt stuk op de 

kosten en de geurzone van Plukon.  Op een bewonersavond wordt toegezegd dat in ieder geval geen nieuwe 

bedrijven met vrachtwagens zullen worden toegestaan. Een sterfhuisconstructie wordt beloofd. 

2014 Faillissement van Karsten is een feit, daarmee is de eerste stap in de sterfhuisconstructie gezet.  

25-10-2016 

 Tijdens de begrotingsvergadering van de gemeente Hoorn stelt het CDA vragen over de vestiging van een nieuw 

transportbedrijf (Pyxis/Transmission), een groot transportbedrijf, en vraagt hoe de aan- en afvoer van het 

vrachtverkeer geregeld gaat worden. Immers zwaar verkeer over de dorpswegen is ongewenst. Klaarblijkelijk 

worden de bezwaren weggepoetst en gaat de raad akkoord.  

20-6-2017 

 Er komt informatie naar buiten dat er toch een nieuw transportbedrijf wordt gevestigd op bedrijventerrein 

Gildenweg, bovendien krijgt kippenslachter Plukon een capaciteitsuitbreiding van 36%!  De omwonenden 

schrijven vervolgens een brandbrief aan de gemeentes Drechterland en Hoorn  omtrent de vestiging van het 

nieuwe transportbedrijf Pyxis/Transmission en de vergunningsuitbreiding van Plukon van 36% . 

19-7-2017  

Inloopavond voor omwonenden van bedrijventerrein Gildenweg om de komst van het nieuwe transportbedrijf 

Pyxis/Transmission aan te kondigen. Deze bijeenkomst werd massaal bezocht. De gemeente Hoorn meldde zich 

ter elfder ure af en liet wethouder Besseling en case-manager Van Amerongen het woord doen. Aan de 

omwonenden werd het plan als een fait accompli aangekondigd. De omwonenden hebben zich fel verzet en te 

kennen gegeven het hier absoluut niet mee eens te zijn. Hier is niets mee gedaan. De hopeloosheid slaat 

inmiddels toe.  

 

 

 



21-7-2017 

Bewoners vragen door middel van een publicatie in het NHD aandacht voor het probleem 

rondom de Gildenweg. Er wordt voor de zoveelste keer beloofd het verkeer te tellen middels slangen over de 

weg, maar de vergunning wordt in de tussentijd verleend. Niet alleen dat, nader onderzoek leert dat een groot 

aantal van de maatwerkvoorschriften waar de omwonende zo hard voor hebben gevochten met deze verlening 

van tafel zijn geveegd! Hoe kan dit? Bij een bedrijf dat drie en half keer zoveel vrachtwagens heeft 

Okt 2017 

De gemeente Drechterland voert verkeerstellingen uit door middel van slangen op de weg. De resultaten daarvan 

worden niet gedeeld met de omwonenden. 

 

24-5-2018 

 Vergadering Verkeersalliantie Oosterblokker, onderwerp Gildenweg wordt besproken 

16-5-2018 

Een bewonersavond vindt plaats, georganiseerd door de gemeente Hoorn. Wethouder Bashara en Tap waren 

aanwezig voor gemeente Hoorn, wethouder Broeders voor Drechterland. Tijdens deze vergadering was er een 

hoge opkomst van de omwonenden. Wethouder Tap gaf aan behoorlijk geschrokken te zijn van de situatie en de 

gemeente Hoorn koppelde daarna schriftelijk terug dat de bewoners in oktober een terugkoppeling zouden 

krijgen met oplossingen voor de korte, middellange en lange termijn. Daarna vernamen de bewoners niets meer 

van de gemeente Hoorn. 

5-6-2018 

Bewoners wordt verteld dat deze datum een overleg zal plaatsvinden tussen wethouders van 

 Hoorn en Drechterland. Of dit overleg heeft plaatsgevonden weet niemand, ook over de inhoud van het gesprek 

wordt niets medegedeeld.  

11-10-2018 

Wederom wordt de kwestie Gildenweg besproken tijdens de  verkeersallliantie Oosterblokker 

27-10-2018 

De omwonendengroep doet pogingen om tot een gesprek te komen met de gemeente Hoorn, op 3 december 

werd dit gesprek gehonoreerd. Hierbij heeft de bewonersgroep gevraagd om maatregelen om de 

verkeersproblematiek rondom de Gildenweg aan te pakken. 

30-10-2018 

De bewonersgroep in Oosterblokker doet zelf tellingen en brengt al het vrachtverkeer in kaart middels fotos. 

12-10-2018 

De bewonersgroep in Oosterblokker spreekt in bij de RTG in Drechterland met een uitgebreide en feitelijk 

onderbouwde beschrijving van de situatie en vraagt om maatregelen. 

Nov 2018 

 De bewonersgroep in Oosterblokker spreekt met Plukon en Pyxis over de problematiek. 

26-11-2018 

De gemeenteraad in Drechterland neemt een motie aan over de verkeersproblematiek rondom industrieterrein 

Gildenweg. Wethouder Broeders van Verkeer krijgt tot mei 2019 de tijd om onderzoek te doen naar de situatie en 

met een voorstel te komen tot maatregelen. 

 

 



14-2-2019 

Bewonersgroep Oosterblokker heeft een gesprek met Gedeputeerde Elizabeth post. Zij zegt geen gezag te hebben 

over de dorpswegen, maar zich wel ernstige zorgen te maken over de verkeersveiligheid op het lint en biedt de 

gemeente Drechterland fondsen aan om de verkeersveiligheid te verbeteren. 

Feb 2019 

Bewoners van de gezoneerde huizen brengen uitgebreid in kaart dat Pyxis/Transmission zich niet aan de nog wel 

bestaande maatwerkvoorschriften houdt. De RUD start een onderzoek waar in juni meer uitsluitsel over zal 

komen.  

 

Bovenstaande informatie is te raadplegen in het openbare archieven van de gemeente en in 

publicaties over dit onderwerp. 

Mijnheer Tap, zoals u ziet zijn de bewoners van het lint in Oosterblokker al 30 jaar bezig met deze 

kwestie. Hoe kunt u de bewering die u in de krant doet toch maken? De buurt heeft wel degelijk aan 

de bel getrokken middels een brandbrief naar de gemeente en door massaal aanwezig te zijn bij de 

bewonersavond. Graag zouden wij u verzoeken om in de toekomst uw beweringen feitelijk te 

onderbouwen, net zoals de bewonersgroep dat ook doet. U bent tenslotte een beëdigde wethouder, 

dus uw uitspraken zouden enig gewicht moeten hebben. 

Wanneer u zegt dat de mensen eerder aan de bel hadden moeten trekken geeft dit alleen maar weer 

dat u zich totaal niet verdiept heeft in deze kwestie. Dat u de voorbereiding van de vergunning voor 

Pyxis/Transmission  heeft uitbesteed aan wethouder Besseling en casemanager Van Amerongen 

ontslaat u niet van de verantwoordelijkheid om zelf kennis te nemen van het dossier Gildenweg. U 

bent immers verantwoordelijk voor dit bedrijventerrein. De genomen besluiten duiden op 

onbehoorlijk bestuur.  

Welnu, denkt u niet dat het na 30 jaar eens tijd wordt om toe te geven dat er fouten zijn gemaakt en 

dat de gemeente Hoorn deze kwestie netjes gaat oplossen met de bewoners van Oosterblokker? 

Bewandelt u de koninklijke weg en zorg dat Pyxis/Transmission een nette plek krijgt op Zevenhuis. 

Daarmee zou u in ieder geval het vertrouwen  in de bestuurlijke organisatie waarvoor u werkt bij de 

burger enigszins kunnen repareren. Bovendien zijn wij ervan overtuigd dat Pyxis/Transmission hier 

ook graag aan mee zal werken gezien de restrictieve voorschriften in het maatwerkbesluit en haar 

verantwoordelijkheid betreffende de verkeersveiligheid op het lint. Die drukt nu zwaar op hun 

schouders nu zij elke dag met 69 vrachtwagens (plus alle vrachtwagens van andere bedrijven die hen 

bezoeken) en een veelvoud aan busjes door de kern van ons mooie dorp rijden 

Tot slot, wij zoeken geen zondebok; wij zoeken een oplossing voor deze schrijnende situatie. 

 

 

Met vriendelijke groet,  

Karine Deen 

Erik van de Sande 

Caroline Spaans 

Namens 70 gezinnen uit Oosterblokker 


